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Zápisnica zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Banskej Štiavnici, 

konaného dňa 31. januára 2024 v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Mestské kúpele – plaváreň – riešenie situácie s otvorením prevádzky pre verejnosť  

3. Návrh na rozpočtové opatrenie  

4. Schválenie verejnoprospešných služieb pre obyvateľov mesta na využívanie plavárne 

v majetku inej právnickej osoby 

5. Záver 

 

 

 

Prítomní:  

Mgr. Nadežda Babiaková, primátorka mesta  

poslanci MsZ: RNDr. Pavel Bačík, Ľubomír Barák, Mgr. Peter Ernek, Mgr. Viera   

                        Göndöčová, Mgr. Ing. Ján Krátky, Helena Koťová, JUDr. Dušan Lukačko,  

Mgr.   

                        Martin Macharik, Miroslava Majerská,  Štefan Mičura, Mgr. Mikuláš Pál   

 

Ospravedlnený: Mgr. Lukáš  Pellegrini                  

Na rokovaní bola  92 % účasť 

 

Mgr. Henrieta Godová, poverená zastupovaním prednostky MsÚ         

Ing. Marián Láslo, hlavný kontrolór mesta  

PhDr. Peter Šemoda, náčelník MsPo   

 

Oddelenia MsÚ:                    Mgr. Jozef Siska, odd. organizačné, VS a SV 

                                               PhDr. Katarína Harvanová, vedúca odd. organizačné, VS a SV  

                                               Mgr. Miroslava Sláviková, vedúca odd. ekonomického  

                                               RNDr. Zuzana Šuškova, odd. RRaMV 

Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP 

Mgr. Michal Kríž, odd. KŠaMK  

Mgr. Peter Chytil, kronikár mesta  

 

Zapisovateľka:                       Eva Turányiová       

 

 

Ďalší prítomní:  

VIO TV 

verejnosť podľa prezenčnej listiny  
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1. Otvorenie 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva (ďalej len MsZ) o 13:06 hod. otvorila a viedla 

primátorka mesta Mgr. Nadežda Babiaková. Privítala poslancov MsZ a ostatných 

prítomných. Skonštatovala, že je prítomných 11 poslancov a MsZ je uznášaniaschopné.  

Z neúčasti sa ospravedlnil poslanec Mgr. L. Pellegrini. Primátorka mesta prečítala program 

rokovania, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli mesta.    

Ďalej navrhla: 

Návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Mikuláš Pál, predseda, Mgr. Peter Ernek, člen, RNDr. 

Pavel Bačík, člen.  

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Ľubomír Barák a Mgr. Viera Göndöčová.   

Zápisnicu z rokovania písala Eva Turányiová, zamestnankyňa Mesta.     

Najskôr sa hlasovalo o návrhu programu rokovania MsZ, ktorý bol zverejnený na úradnej 

tabuli + zložení návrhovej komisie.  

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 11, proti 0, zdržal sa 0 

Mgr. N. Babiaková – navrhla doplnenie programu rokovania o bod Schválenie 

verejnoprospešných služieb pre obyvateľov mesta na využívanie plavárne v majetku inej 

právnickej osoby. Za tento návrh bolo 10 poslancov, Mgr. M. Macharik nehlasoval. 

Od predsedu petičného výboru Mgr. J. Výbocha bol doručený návrh na uznesenie, ktorý bude 

prerokovaný v bode č. 2.   

Iné návrhy na zmenu programu neboli predložené.   

Mestské zastupiteľstvo prijalo   

 

Uznesenie č. 1/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo  

A. S c h v a ľ u j e  

1. program rokovania zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Banskej Štiavnici  s dátumom 

31. január 2024,                                                                                 za 11/0/0 

 

      s doplnením bodu 

 Schválenie verejnoprospešných služieb pre obyvateľov mesta na využívanie plavárne 

v majetku inej právnickej osoby 

 za 10, nehlasoval 1 

návrhovú komisiu v zložení:  

Mgr. Mikuláš Pál, predseda komisie, Mgr. Peter Ernek, člen, RNDr. Pavel Bačík, člen         

      

Prítomných 11, hlasovalo 11   za 11/0/0 

 

2. Mestské kúpele – plaváreň – riešenie situácie s otvorením prevádzky pre 

verejnosť  

 

Písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Predložila ju a spravodajstvo k bodu podala Mgr. N. 

Babiaková, primátorka mesta. Spracovateľkou je Mgr. H. Godová, poverená zastupovaním 

prednostky MsÚ.  Od predsedu petičného výboru Mgr. J. Výbocha bol doručený písomný 

návrh na uznesenie, ktorý bude prerokovaný v tomto bode.   

Mgr. N. Babiaková - Mestu Banská Štiavnica boli doručené 2 petície za zachovanie 

prevádzky Mestských kúpeľov - plavárne. Bola objednaná PD na zmenu sadzby za distribúciu 

elektrickej energie z VN a NN, čím sa znížia náklady. V nasledujúcom bode je potrebné prijať 
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navrhnuté rozpočtové opatrenie. Ing. Ján Čamaj sa ponúkol sponzorsky realizovať práce na 

oprave bazéna, materiál zabezpečí mesto. Zamestnanec MsÚ vypracoval kalkuláciu, cena je 

cca 20 tis. €. Mesto je naklonené aj k zmene prevádzkovateľa. Teraz treba vypracovať PD + 

zabezpečiť súhlasy dotknutých orgánov k realizácii prechodu sadzby z VN na NN, zatiaľ je to 

vedené na Bytovú správu s. r. o.. Ak to bude iný prevádzkovateľ, musela by byť verejná 

súťaž. Súčasne mesto zabezpečuje kroky verejného obstarávania na PD komplexnej 

rekonštrukcie plavárne, je to v súťažnom procese, pôjde o širšie využitie kúpeľov a relaxačné 

centrum. Projekt sa bude robiť etapovite, najskôr bazén a rozvody, potom relaxačné centrum. 

Náklady na prevádzku plavárne na rok 2024 predstavujú 300 tis. €, zatvorením prevádzky sa 

ušetrí 130 tis. €, niečo sa ušetrí na elektrickej energii. V rozpočte je schválené 150 tis. €, 

zatvorením prevádzky sa pôjde do útlmu. Rozpočtovými opatreniami sa suma zvyšuje, na PD 

objektu je potrebných 370 tis. €. Ak sa kúpele mienia otvoriť, finančné krytie je, ale treba 

zabezpečiť ostatné kroky nevyhnutné k rekonštrukcii. O zrušení prijatého uznesenia 

rozhoduje MsZ. Toto sa zvolalo, materiál je zverejnený. Včera jej bol doručený návrh na 

uznesenie od petičného výboru, zastúpeného Mgr. Jaroslavom Výbochom: 

„Návrh na uznesenie k zasadaniu Mestského zastupiteľstva 31. 1. 2024 v Banskej Štiavnici: 

Mestské zastupiteľstvo  

A.  B e r i e   n a   v e d o m i e   

petíciu na zachovanie Mestských kúpeľov – plavárne v meste Banská Štiavnica 

a požiadavky petičného výboru  

B. Ž i a d a   primátorku mesta Banská Štiavnica, aby zabezpečila v prvej polovici februára 

2024 všetky stavebné materiály potrebné na rekonštrukciu bazénovej vane, odvodnenia 

z bazénových žľabov a následne v mesiaci február 2024 vykonala firma Ing. Jána Čamaja 

práce sponzorsky a po vykonaní týchto prác a Mestské kúpele – plaváreň otvoria.   

C. Ž i a d a    primátorku mesta Banská Štiavnica, 

aby dala vypracovať projekt na prípojku elektrickej energie pre zmenu sadzby 

elektrického prúdu. Firma Ing. Jána Čamaja  by sponzorsky pripravila výkopové práce na 

projekt elektrickej prípojky. Elektrikárska firma by tak mohla vykonať iba odbornú prácu 

čisto zapojenia elektrickej prípojky. Peniaze, ktoré by sa takto ušetrili, by mohli byť 

použité na nákup stavebného materiálu a zapožičanie strojov.“ 

Zdôraznila, že projektová dokumentácia je nevyhnutná, musí byť + platné revízne správy.  

Diskusia:  

Mgr. M. Macharik – pred 7 rokmi, ako člen komisie výstavby, upozornil pána Bačíka na zlý 

stav plavárne, predkladal možnosti, čo sa dá urobiť. Bola to vážna vec, keď bol zvolený za 

poslanca, zaoberá sa tým. Na Mesto prišli aj investičné projekty, ak by sa išlo do zložitej 

rekonštrukcie a veľkej investície, hovorilo sa o možnosti úveru vo výške 500 tis. €, rozhodlo 

sa. Bol obvinený, že šíri dezinformácie. Presadil, že je aspoň štúdia, je za to, aby sa urobila 

celková rekonštrukcia. Banská Štiavnica potrebuje plaváreň, snaží sa to dostať do rozpočtu. 

Čas, kým ako tak funguje, udržme ju v prevádzke, využime čas na prípravu a PD. Peniaze sú 

problém, ak je možnosť, podporil by otvorenie prevádzky.  

Ľ. Barák – podnety sa dávali, keď boli prostriedky. Štúdia sa schvaľovala pred 3 rokmi, 

vyčlenilo sa 200 tis. € na PD. Tu nik nemal chuť dať peniaze na iné. Ak sa plaváreň teraz 

neotvorí, peniaze sa ušetria na prípravu.  

Mgr. P. Ernek – faktickou pripomienkou na poslanca Mgr. M. Macharika, on sám mal 

príspevok, aby sa plaváreň zatvorila. Plaváreň nemá súvis s inými investičnými akciami. 

Štadión je výhodný, išlo sa do toho. Toto je vina politiky a vlád, energie sú veľmi drahé.  

Š. Mičura – zverejnený materiál je o zobratí petície za zachovanie mestských kúpeľov na 

vedomie. Otázka je, či predchádzajúce, resp. toto MsZ malo seriózny záujem, aby bolo 

postarané o občana? Prečo petičný výbor neoslovil poslancov? Prečo sa nestretli? Materiál je 

predložený, bude problém zaň zahlasovať. Materiál, ktorý sa prerokúva, bol zverejnený.  
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Mgr. M. Macharik – faktickou pripomienkou na poslanca Š. Mičuru, že s petičným výborom 

sa nestretli, MsZ bolo 7. 12. 2023, nebol predložený návrh na uznesenie, že sa má plaváreň 

zatvoriť. On na MsZ nebol.   

H. Koťová – smerom k verejnosti uviedla, že tak ako oni, aj poslanci sú za to, aby plaváreň 

bola a budú dbať, aby sa čím skôr urobila rekonštrukcia. Plaváreň by mala byť aj pre iných, 

nie len pre plavcov. Zdravotne znevýhodnení by potrebovali teplejšiu vodu. Nikto nechce 

plaváreň zatvoriť, ale je potrebná jej rekonštrukcia.  

JUDr. D. Lukačko – na petíciu je plné právo, je škoda, že sa nestretli. V MsZ sa prerokúvajú 

rôzne veci, toto mali „na stole“, rokovali. Petícia, počet ľudí, nesedí to. To kto do plavárne 

chodí a čo sa vyberie na vstupnom. Je to stratové, poslanci sú volení a zastupujú ľudí. Bude 

služba, ale treba na to peniaze. Rokuje sa, obstaráva sa PD na rekonštrukciu. K ponuke pána 

Čamaja, malo sa rokovať iným spôsobom, pred 3 rokmi sa schválila štúdia rekonštrukcie 

plavárne, služby budú verejnoprospešné. Urobí sa PD, peniaze sa ušetria a pôjde sa ďalej.  

Mgr. M. Macharik – faktickou pripomienkou na poslanca Lukačku, nevedelo sa, že toto 

bude „na stole“. Pred 7 rokmi sa nastolil problém, či na to bude, alebo nie. Stratilo sa veľa 

času.  

Ľ. Barák – faktickou pripomienkou na poslanca Lukačku, v materiáli sú uvedené kroky, vlani 

bolo MsZ, hovorilo sa, že je problém, v decembri sa ďalej rokovalo. Číslo, ktoré tam bolo, už 

za to mala byť urobená PD. Bazén sa po roku musel vypustiť. Prečo sa bazén zatvoril, treba 

povedať pravdu.  

Mgr. M. Pál – je dobre, že ľudia prišli, je to téma, čo robí vášne. Problémom je cena, vysoké 

náklady, všetko dražie. Je prepad v príjmoch samospráv a plaváreň je vo veľmi zlom 

stavebno-technickom stave. Kolegovia pripravili návrh, treba aby sa plaváreň čím skôr 

opravila, aby boli vyššie príjmy, len ju budeme musieťa dotovať.  

Mgr. P. Ernek – faktickou pripomienkou na poslanca Pála, ceny energií sú vysoké, Bytová 

správa riešila úsporu, robili čo sa dalo. Ceny neúmerne stúpajú.  

Ľ. Barák – faktickou pripomienkou na poslanca Pála, mali by platiť nové kroky, je športovec, 

niektoré veci sa zatvárajú, opravil sa všešportový štadión. Mesto dostalo dotáciu, hľadali sa 

riešenia, plavci chodia plávať do iného zariadenia, verejnosť tam nemá prístup. Ale toto je 

predmetom ďalšieho bodu rokovania.  

Bola spracovaná štúdia rekonštrukcie plavárne, plavecký klub s tým súhlasil. Cena PD je 370 

tis. €, z rozpočtu treba doložiť 170 tis. €. Ak bude projekt, bude sa súťažiť realizátor. Mesto 

musí aj šetriť. Dalo sa to opraviť a otvoriť. Priemerná denná návštevnosť bola 12 ľudí mimo 

plavcov, so 6 hodinovým priestorom pre verejnosť.  

Mgr. M. Macharik – mesto pred rokom podalo žiadosť na Fond pre rozvoj športu na 

dobudovanie všešportového areálu s dobudovaním tréningového ihriska. V tejto výzve bola 

možnosť podporiť aj kryté 25 m bazény.  

RNDr. P. Bačík – bazénová vaňa presakuje viac ako rok. Voda sa musí po 12 mesiacoch 

vypustiť a napustiť nová. Po odlúpení dna bazéna by hygiena nedala súhlas na ďalšiu 

prevádzku. Pozval zástupcov petičného výboru na obhliadku, videli to, riešila sa statická 

porucha stropu. Zámer rekonštrukcie plavárne je, nech sa spraví niečo poriadne, aby to trvalo. 

V rámci realizácie rekonštrukcie sa v I. etape plánuje oprava bazéna a zázemia.  

Mgr. N. Babiaková – pravda je jedna, Mesto žiadosť na Fond na podporu športu podalo, 

nebolo však úspešné. Chcelo sa to financovať z plánu obnovy, bola dohoda aj so starostami 

obcí. Medzitým prišla odpoveď, že plavárne sa týmto spôsobom nemôžu financovať. Teraz sa 

rieši PD, ktorá bude rozdelená na 2 časti. Bazén + rozvody by sa riešili z prostriedkov 

získaných z Fondu na podporu športu, na ostatné by sa museli peniaze zohnať. Bolo treba 

robiť štadión. Koľko stojí plaváreň? Stála 120 tis. € ročne, dnes je to 300 tis. € ročne. Boli 

covid roky, opravil sa strop nad bazénom v hodnote 270 tis. €. Aj opravený bazén zostane. 

Nie je pravda, že sa to nedá opraviť. Náklady na elektriku na tento rok sú 100 tis. €. 



5 

 

Samospráva musí sanovať aj veci, ktoré sú hlboko stratové. Mesto dotuje aj prímestskú 

dopravu. Každý šport je dobrý.   Žiar nad Hronom robil plaváreň za 5 mil. €, bola zatvorená 

4,5 roka. Hľadajme riešenia. Má rovnaký záujem, aby bola plaváreň otvorená. 

Ing. Mgr. J. Krátky – telefonoval s Ing. J. Čamajom, pôvodne chceli bazén opraviť 

provizórne, aby bol prevádzky schopný, dať teplejšiu vodu, upraviť okolie, aby sa prevádzka 

„potiahla“. Je stratová, ale neznamená to, že sa zatvorí. Pôvodne sa náklady na opravu 

vyčíslili na 30 tis. €, teraz by to bolo 20 tis. €. Dôležité je, či sa ide stratová plaváreň 

prevádzkovať, alebo zabezpečiť kúpanie obyvateľov. Plaváreň berie peniaze, ktoré sa 

v budúcnosti využijú na jej opravu. Otázkou je, ako sa nájde náhradný spôsob a k čomu 

smeruje petícia? K zachovaniu plavárne, alebo služby? 

Mgr. N. Babiaková – pri výsledku hospodárenia sa bude vidieť suma.  

Mgr. J. Výboch – zbieral podpisy k petícii, pán Barák urobil veľa pre mesto. K pánovi 

poslancovi Lukačkovi, zastupuje veľa občanov, ponúknuté riešenie nie je náhrada, plaváreň 

robí mesto mestom. Futbal je populárny, ale v Banskej Štiavnici bol športom číslo 1 plávanie.  

Diskusia bude ostrá. Majú prieskum, asi sa budú hádať, ak to nebude fungovať. Petíciu 

podpísalo 2 tis. ľudí. Bol by problém vypísať referendum? Plávanie je najzdravší šport. 

Súkromník nebude suplovať štát. Aj budova radnice je stará a stále sa sem chodí. Dotácia 

ročne bola 150 tis. €, zvýšila sa o 90 tis. €.  

Ing. J. Čamaj – reagoval na poslanca Š. Mičuru, že petičný výbor neoslovil poslancov. Volal 

s poslancami Ľ. Barákom a D. Lukačkom, P. Ernekom, ako budú hlasovať. Povedali, že 

pokiaľ nebude PD, sú za to, aby plaváreň zostala otvorená. Ale hlasovali za zatvorenie 

plavárne.       

JUDr. D. Lukačko – prevádzkovateľ plavárne má v prevádzkovom poriadku, že do 31. 12. 

2023 sa mohol bazén prevádzkovať s vodou. On je zodpovedný.   

Ing. J. Čamaj – má iné informácie, stanovisko RÚVZ uvádza, že nemá námietky voči 

vypusteniu vody plaveckého bazénu v termíne do 30. 6. 2024, ale je potrebné, aby kvalita 

vody vyhovovala požiadavkám na kvalitu vody na kúpalisku v súlade s platnou vyhláškou.  

RNDr. P. Bačík – otázka bola, či sa musí ísť podľa vyhlášky, alebo nie. Je platná Vyhláška, 

ktorá jasne stanovuje, že po 12 mesiacoch sa musí voda z bazéna vypustiť. Keď po napustení 

príde na kontrolu RÚVZ a zistí, že je bazén poškodený, nedajú súhlas. Na pracovnom 

rokovaní sa povedalo, že od 1. 12. sa uzavrie, bol ekonomický tlak, že sa plaváreň musela 

zatvoriť.  

Mgr. N. Babiaková – papier je, prevádzkovateľ má na to právo. Ani Mesto ho nemôže 

donútiť, aby konal proti zákonne. K úprave bazénu, na to prostriedky sú. Dotácia bola 

schválená. Doložilo sa 100 tis. € na sumu 240 tis. €, 10 tis. € sa vzalo na elektriku. Hľadajme 

riešenie. Keď sa dokončí projekt, ako plaváreň dokončiť.  

Mgr. J. Výboch – reagoval na poslanca Ing. Mgr. J. Krátkeho, či ide o službu, alebo plaváreň 

a či ušetrené peniaze pomôžu? Nie. Je to mestská plaváreň, súkromná služba sa tomu 

nevyrovná. Ak si niekto myslí, že náklady budú nižšie, ceny stúpajú. Ak sa ušetrí, náklady 

stúpajú. Stavebné práce a materiál stúpa na cene.  

Mgr. P. Ernek – navrhol prerokovať bod, ktorý nasleduje.  

Ľ. Barák – peniaze sú, povie sa, že sa neušetria. V roku 2023 išlo na plaváreň 180 tis. €, 

v septembri sa mala voda vypustiť, predĺžilo sa to, išlo ďalších 90 tis. € z rozpočtu mesta, aby 

občan mohol plaváreň využívať. Priemerná cena vstupného je veľmi nízka. Raz musel prísť 

krok, že sa zavrie a opraví.  

B. Kováčová – spýtala sa ako fungujú iné mestá? Tu sa všetko zatvára: nemocnica, plaváreň, 

sú rozbité cesty, nie je tu práca, mladých ľudí tu nič nemotivuje, odchádzajú preč.  

Mgr. N. Babiaková – spýtala sa, ktoré mesto do 10 tis. obyvateľov má plaváreň? 

Ukončila diskusiu a predseda návrhovej komisie postupne čítal návrhy na uznesenie:  
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Predložený návrh na rokovanie MsZ:  

Mestské zastupiteľstvo 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e   

petíciu na zachovanie Mestských kúpeľov – plavárne v meste Banská Štiavnica 

a požiadavky petičného výboru  

      Prítomných 11, hlasovalo 11 za 10, proti 1, zdržali sa 0 

 

Uznesenie predložené petičným výborom:  

B. Žiada primátorku mesta Banská Štiavnica, aby zabezpečila v prvej polovici februára 2024 

všetky stavebné materiály potrebné na rekonštrukciu bazénovej vane, odvodnenia 

z bazénových žľabov a následne v mesiaci február 2024 vykonala firma Ing. Jána Čamaja 

práce sponzorsky a po vykonaní týchto prác a Mestské kúpele – plaváreň otvoria.   

 

Prítomných 11, hlasovalo 11      za 1, proti 7, zdržali sa 3 

Za: Mgr. M. Macharik 

Proti: RNDr. P. Bačík, Ľ. Barák, Mgr. V. Göndöčová, H. Koťová, Ing. Mgr. J. Krátky,  

          JUDr. D. Lukačko, M. Majerská 

Zdržali sa: Mgr. P. Ernek, Š. Mičura, Mgr. M. Pál 

Návrh nebol schválený.   

 

C. Ž i a d a    primátorku mesta, 

aby dala vypracovať projekt na prípojku elektrickej energie pre zmenu sadzby 

elektrického prúdu. Firma Ing. Jána Čamaja  by sponzorsky pripravila výkopové práce na 

projekt elektrickej prípojky. Elektrikárska firma by tak mohla vykonať iba odbornú prácu 

čisto zapojenia elektrickej prípojky. Peniaze, ktoré by sa takto ušetrili, by mohli byť 

použité na nákup stavebného materiálu a zapožičanie strojov.“ 

Prítomných 11, hlasovalo 11      za 7, proti 1, zdržali sa 3 

Za: RNDr. P. Bačík, Mgr. P. Ernek, JUDr. D. Lukačko, Mgr. M. Macharik, M. Majerská, Š. 

Mičura, Mgr. M. Pál 

Proti: Mgr. V. Göndöčová 

Zdržali sa: Ľ. Barák, H. Koťová, Ing. Mgr. J. Krátky 

Návrh bol schválený.   

Mestské zastupiteľstvo prijalo  

                    

Uznesenie č. 2/2024 

Mestské zastupiteľstvo 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e   

petíciu na zachovanie Mestských kúpeľov – plavárne v meste Banská Štiavnica 

a požiadavky petičného výboru  

     

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 10, proti 1, zdržali sa 0 

 

B. Ž i a d a    primátorku mesta, 

aby dala vypracovať projekt na prípojku elektrickej energie pre zmenu sadzby 

elektrického prúdu. Firma Ing. Jána Čamaja  by sponzorsky pripravila výkopové práce na 

projekt elektrickej prípojky. Elektrikárska firma by tak mohla vykonať iba odbornú prácu 
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čisto zapojenia elektrickej prípojky. Peniaze, ktoré by sa takto ušetrili, by mohli byť 

použité na nákup stavebného materiálu a zapožičanie strojov.  

 

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 7, proti 1, zdržali sa 3 

3. Návrh na rozpočtové opatrenie  

 

Písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Predložila ju a spravodajstvo k bodu podala Mgr. N. 

Babiaková, primátorka mesta, spracovateľkou je Mgr. M. Sláviková, vedúca ekonomického 

oddelenia.   

V čase schvaľovania rozpočtu mesta nebol schválený štátny rozpočet a známa výška 

podielových daní pre mesto. Na základe zverejnenej prognózy Ministerstva financií SR, 

týkajúcej sa výnosu dane pre územnú samosprávu na rok 2024, ktorá je vyššia ako 

rozpočtovaná, mesto navrhuje povolené prekročenie výdavkov. Dotácia na plaváreň sa 

zvyšuje o 90 tis. €, plus 10 tis. € sa použije na projektovú dokumentáciu zmeny EE z VN na 

NN.  

Diskusia:  

Mgr. M. Macharik – potvrdilo sa zatvorenie plavárne. Bolo uvedené, že cena za službu bude 

17 tis. €, ale ak to bude do konca roka, bude to dvojnásobok.   

Mgr. N. Babiaková – budova sa bude temperovať, pokiaľ sa schváli alternatíva do 30. 6. 

2024. Potom budú prázdniny. Pre Plavecký klub je dotácia na celý rok 2024.  

Ľ. Barák – zo schválenej sumy 240 tis. €, čo je potrebné, sa odpočítajú náklady na odstupné, 

temperovanie a mala by vzniknúť úspora z dôvodu zatvorenia plavárne. Suma sa navyšuje. Aj 

v iných mestách robili rekonštrukciu plavárne, ľudia chodili plávať inde. Na prevádzku 

štadióna ide ročne 13 tis. € z mesta, 40 rokov sa tam poriadne neinvestovalo. Objekt je 

v správe Futbalového klubu. Aj kino sa opravovalo, bolo zatvorené. Raz muselo prísť aj 

zatvorenie plavárne, ale aby to netrvalo 4,5 roka a rekonštrukcia išla plynule.  

JUDr. D. Lukačko – faktickou pripomienkou na poslanca Ľ. Baráka, rozpočtové opatrenie sa 

môže urobiť kedykoľvek, ak sa to osvedčí, nemá problém to otvoriť. Ak sa vysúťaží projekt, 

bolo odvážne rozprávané, ako sme na tom ekonomicky a možno si mesto zoberie úver.  

Kováčová – poďakovala poslancovi Ľ. Barákovi za vysvetlenie, nenarážala na štadión, vie 

koľko to muselo stáť, aby suma bola čo najnižšia. Štadión pre Štiavničanov je top. Ju ako 

Štiavničanku trápi, prečo nemôže ísť do plavárne. Hovoríme o 100 tisícoch.  Nevie sa, čo 

bude ďalej? Mesto nemá skate plochu. Mladí tu nemajú čo robiť.  

Mgr. J. Výboch – spýtal sa, či dotácia smerovaná plavárni sa bude vzťahovať aj k  

súkromníkovi? 

Mgr. N. Babiaková – sú predložené rozpočtové opatrenia, nie je to tam uvedené.  

Ing. Mgr. J. Krátky – rozhodovalo sa o plavárni a štadióne. Štadión má väčšie využitie pre 

vyšší počet ľudí.  

Iné pripomienky neboli a Mestské zastupiteľstvo prijalo  

       

Uznesenie č. 3/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo 

A. S c h v a ľ u j e  

Rozpočtové opatrenia  v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a  doplnení niektorých  zákonov v znení neskorších 

predpisov nasledovne: 

 

1) Povolené prekročenie  príjmov  
eur 
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Ekon. 

klasifikácia 

 Názov  Rozpočet (€) Zmena + (€) 

            - 

rozpočet po zmene 

(€) 
111  Výnos dane pre územnú samosprávu 5 266 000 + 100 000         5 366 000 

 

 

2) Povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov nasledovne: 
 Program Funkčná 

klasifiká

cia 

Ekon. 

Klasifik

ácia 

Názov  Rozpočet 

(€) 

 

Zmena (€) 

Zdroj 

 

rozpočet po 

zmene (€) 

9.3.2 08.1.0 644 Dotácia na plaváreň 

– Bytová správa, 

s.r.o  

 150 000 + 90 000 Zvýšený výnos 

dane pre územnú 

samosprávu  

  240 000 

9.3.2 08.1.0 716 PD zmena EE z VN 

na NN 

 0 + 10 000 Zvýšený výnos 

dane pre územnú 

samosprávu  

 

+10 000 

 

 

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 11, proti 0, zdržali sa 0 

 

4. Schválenie verejnoprospešných služieb pre obyvateľov mesta na využívanie 

plavárne v majetku inej právnickej osoby 

 

Písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Bola predložená v deň konania zasadnutia 

MsZ, pred rokovaním. Predložila ju Mgr. N. Babiaková, primátorka mesta, spracovateľkou 

je Mgr. H. Godová, poverená zastupovaním prednostky MsÚ. Spravodajstvo k bodu podal 

Mgr. P. Ernek, zástupca primátorky mesta - na základe návrhu predsedu komisie športu 

navrhuje primátorka mesta a skupina poslancov: P. Bačík, Ľ. Barák, P. Ernek, J. Krátky, D. 

Lukačko, Š. Mičura a Mgr. L. Pellegrini po rokovaní s konateľkou spoločnosti Tidly 

Slovakia, a. s., Banská Štiavnica vyčleniť 23 000,- € z rozpočtu mesta na podporu plaveckého 

športu a zdravého životného štýlu obyvateľov mesta s nasledovným riešením: 

uzatvoriť zmluvu o poskytovaní služby vo verejnom záujme so spoločnosťou Tidly Slovakia, 

a. s., Dolná 5, Banská Štiavnica, IČO: 35 976 161 na poskytovanie služieb s využívaním 

bazéna v objekte Súkromnej základnej školy Guliver vo verejnom záujme na podporu 

plaveckého športu a zdravého životného štýlu obyvateľov mesta Banská Štiavnica v rozsahu 3 

dni v týždni (utorok, štvrtok 18:00 – 20:00 hod., sobota 17:00 – 19:00 hod.). Cena za službu 

predstavuje 240,- €/deň (2 hodiny), na obdobie od 1. 2. do 30. 6. 2024 (22 týždňov). 

(240,- € x 3) x 22 = 15 840,- €.  

K uvedenej sume sa pripočíta dotácia - náklady na odmeňovanie plavčíka vo výške 2 000,- € 

(dotácia na celé dohodnuté obdobie). 

Celková suma za službu: 17 840,- € (3 568,- €/mesačne). 

Zároveň budú OZ Plavecký klub Banská Štiavnica poskytnuté finančné prostriedky na 

kompenzáciu zvýšených nákladov vo výške 3 000,- € na rok 2024 na účely zabezpečenia 

nepretržitého tréningového procesu plavcov klubu, ktorí reprezentujú mesto Banská Štiavnica.  

Príjmom Mesta Banská Štiavnica bude vstupné od verejnosti, ktorá bude bazén využívať 

v stanovených dňoch, vo výške 5,- €/osoba, ktoré druhá zmluvná strana vyúčtuje mestu.    

Toto navrhované riešenie je ekonomicky výhodné pre mesto, prinesie úsporu, ktorá bude 

slúžiť na spolufinancovanie projektovej dokumentácie na celkovú rekonštrukciu objektu alebo 

ako spolufinancovanie realizácie projektu a zároveň sa týmto riešením zabezpečia podmienky 

pre využitie verejnoprospešného účelu pre obyvateľov mesta a podporu plaveckého športu 

v meste Banská Štiavnica.  

Diskusia:  
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Mgr. M. Macharik – oceňuje, že niekto prichýli plavcov (aj keď vstup po 17.00, resp. 18.00 

hod. s malými deťmi vidí problematicky), je ochotná pustiť do priestorov verejnosť, cena 

služby bude 5 € za vstup.  

Mgr. N. Babiaková – na kompenzáciu nákladov sa Plaveckému klubu navrhuje poskytnutie 

finančných prostriedkov vo výške 3 tis. €. Služba pre verejnosť je dohodnutá do 30. 6. 2024, 

potom sa služba prehodnotí. Plavecký klub má svoj čas. Mesto si dohodlo tento čas.  

Š. Mičura – rokovaní sa nezúčastnil, rokovala primátorka. Vychádzalo sa z toho, aká bola 

návštevnosť. Chce vidieť čísla, aký bude záujem. Vyhodnotí sa to. Ak bude záujem, nemá 

problém.  

Ľ. Barák – objednala sa služba, časy sa prehodnotili, robil sa harmonogram. Je to 

provizórium. Aj v mestskej plavárni je plánovaná úprava cien. Školám plávanie povoľovali, 

teraz bude mať možnosť vstupu aj verejnosť. 5 € by sa platilo aj v starej plavárni. Verejnosť 

plaváreň navštevuje v priemernom počte  12 – 15 ľudí denne. Existujú zľavy pre dôchodcov, 

platí sa im sociálny taxík. Navrhuje urobiť kartu zliav pre dôchodcov, aby sa vedelo, čo kto 

využíva.  Plavcom Mesto zaplatí 1/3 nákladov, plavci dostávajú dotáciu. Je to návrh pomoci.  

Mgr. P. Ernek – faktickou pripomienkou na poslanca Ľ. Baráka, bolo povedané, že niektoré 

dni pre plavcov stačí 1 dráha, cena za ňu je 25 €. Z toho sa vychádzalo.  

M. Maruniaková – je veľmi rada, že im Tidly Slovakia ponúkla možnosť plávať. Plaváreň tu 

je 50 rokov, keď sa plaváreň zavrie, nechcú plávanie nechať, deti musia športovať. Do konca 

januára mali iné podmienky, ako dostali od začiatku februára. Dotácia 300 €, keby sa platili 

vstupy na dieťa, najväčšia faktúra bola za mesiac 1400 €. Teraz sa podmienky zmenili. Pre 

Športový klub je neúnosné dať 10 detí do jednej dráhy.  

H. Koťová – akákoľvek bude návštevnosť u Tidly Slovakia, podporí plavcov.  

Mgr. J. Výboch – pri tom istom komforte ako mali plavci v štiavnickej plavárni,  

u súkromníka stojí plávanie PK 240 tis. € ročne, mimo verejnosti.   

Ing. J. Čamaj – hľadali riešenie, ponúkli opravu bazénu. Bazén má dobré parametre, Banská 

Štiavnica je známa plávaním, je tu tradícia.  

Ľ. Barák – chce sa rekonštrukcia mestskej plavárne, hlasovali za to v MsZ, aj Ing. J. Čamaj. 

Mesto robí kroky. Niektoré plavárne zatvárali z ekonomických dôvodov, tu sa ide 

rekonštruovať.  

Mgr. M. Pál – podal procedurálny návrh, treba ukončiť diskusiu, nevedie to k výsledku.  

O tomto návrhu sa hlasovalo a všetci 11 poslanci boli za.     

Pristúpilo sa k hlasovaniu o predloženom návrhu na uznesenie, ktoré schválilo 10 poslancov, 

Mgr. M. Macharik sa zdržal hlasovania. 

Mgr. P. Ernek po odhlasovaní podal doplňujúci návrh na uznesenie, ktorý bol prijatý v bode 

B.  

Mestské zastupiteľstvo prijalo       

 

Uznesenie č. 4/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo 

A. S c h v a ľ u j e 

1. uzatvorenie zmluvy o poskytovaní služby vo verejnom záujme so spoločnosťou Tidly 

Slovakia, a. s., Dolná 5, Banská Štiavnica, IČO: 35 976 161 na poskytovanie služieb 

s využívaním bazéna v objekte Súkromnej základnej školy Guliver vo verejnom 

záujme na podporu plaveckého športu a zdravého životného štýlu obyvateľov mesta 

Banská Štiavnica v súlade s dôvodovou správou, 

2. finančné krytie za poskytnutie služby vo verejnom záujme a úhradu nákladov na 

odmeňovanie plavčíka vo výške 17 840,- € z rozpočtu mesta na rok 2024, 
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3. uzatvorenie zmluvy o spolupráci s OZ Plavecký klub Banská Štiavnica vo výške 

3 000,- € na rok 2024 na kompenzáciu zvýšených nákladov pre zabezpečenie 

nepretržitého tréningového procesu členov klubu, ktorí reprezentujú mesto Banská 

Štiavnica.    

 

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 10, proti 0, zdržal sa 1 

 

 

 

B. Ž i a d a    primátorku mesta, 

aby pripravila návrh možného zabezpečenia saunovacích služieb v meste Banská 

Štiavnica v majetku inej právnickej a fyzickej osoby.  

 

Prítomných 11, hlasovalo 11 za 9, proti 0, zdržali sa 2 

 

 

 

 

5. Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov primátorka mesta poďakovala prítomným za účasť 

a zasadnutie MsZ o 15.35 hod. ukončila.  

 

 

Celý priebeh rokovania je zaznamenaný zvukovou nahrávkou.   

Zápisnica prečítaná a na znak súhlasu podpísaná.  

 

 

 

 

 

 

 

                   Mgr. Henrieta Godová  Mgr. Nadežda Babiaková  

      poverená zatupovaním prednostky MsÚ         primátorka mesta  

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a : 

 

 

 

  

I. Overovateľ:                                                   II. Overovateľ:  

      Ľubomír Barák                                                 Mgr. Viera Göndöčová 
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Zapísala: Eva Turányiová  
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Na rokovaní bolo prítomných 11 poslancov MsZ, t. j. 92 % 

 

 

 

 
 

 

Uznesenie č. 

Hlasovanie ZA
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RŽ
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HL
ZA
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ZD

RŽ
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ZA
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ZD

RŽ

NE
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ZA

Pr

oti

ZD

RŽ

NE

HL

Bačík Pavel, RNDr. I I I I I I

Barák Ľubomír I I I I I I

Ernek Peter, Mgr.  I I I I I I

Göndöčová Viera, Mgr. I I I I I I

Koťová Helena I I I I I I

Krátky Martin, Ing. Mgr. I I I I I I

Lukačko Dušan, JUDr.  I I I I I I

Macharik Martin, Mgr. I I I I I I

Majerská Miroslava I I I I I I

Mičura Štefan I I I I I I

Pál Mikuláš, Mgr. I I I I I I

Pellegrini Lukáš, Mgr. neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný 

11 0 0 0 10 1 0 0 7 1 3 11 0 0 0 10 0 1 0 9 0 2

Počet prítomných: 11 11 11

Mestské zastupiteľstvo konané dňa: 31. 01. 2024

1/2024 2A/2024 2B/2024 3/2024 4A/2024 4B/2024

11 1111


